
P r o t o k ó ł Nr 8/22

posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego  odbytego  

w dniu 8 listopada 2022 roku 

Obecnych na posiedzeniu było 3 radnych. 
W posiedzeniu uczestniczyli  p. A. Kozłowska – Skarbnik Gminy Miejskiej, p. J. Zwierzchowski –
Przewodniczący Komisji Techniczno – Inwestycyjnej.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  p.  A.  Nisterenko,  który  po  powitaniu  przybyłych  i  stwierdzeniu
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :

1) Stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4) Zaopiniowanie  projektów  uchwał  przedłożonych  na  przedłożonych  na  LVI  sesję  Rady

Miejskiej, będących w zakresie działania Komisji :
- projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego na rok
2022;
-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej
Aleksandrów Kujawski na lata 2022 – 2034;
-  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
5) Sprawy bieżące.    

Do pkt. 2

Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad.

Do pkt. 3 

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Do pkt. 4 – Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na LVI sesję Rady Miejskiej. 

Komisja (3 głosami – za; jednogł.) zaopiniowała następujące projekty uchwał :
- projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego na
rok 2022;
-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej
Aleksandrów Kujawski na lata 2022 – 2034;
- projekt uchwały w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Do pkt. 5 

Komisja  wnioskuje  o  przedstawienie  całkowitego  kosztu  remontu  sali  widowiskowej  w
Miejskiem  Centrum  Kultury,  z  podziałem  na  środki  pozyskane  ze  źródeł  zewnętrznych
i środków z budżetu miasta, celem podsumowania całości inwestycji.



Komisja wnioskuje o przedstawienie kosztów budowy ciepłowni PEC. W którym roku spółka
złożyła zapewnienie o  zabezpieczeniu przyłącza energii  cieplnej  do planowanej inwestycji
budowy bloku mieszkalnego przy ul. Parkowej. Kto był wówczas Prezesem PEC-u ?
Komisja wnosi o  przedstawienie dokumentu zapewniającego o tym przyłączeniu. 
Skąd Spółka PEC będzie miała środki na realizację ww zadania ? 

Przewodniczący Komisji

Artur Nisterenko


